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Zápisnica zo zasadnutia komisie investičných činností 
Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka zo dňa 18.3.2021 

 
 
Prítomní:  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD.,  

Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete,  
Mgr. Maroš Buberník, Miroslav Dragun, Ing. Katarína Sklenková,  
JUDr. Milan Vetrák PhD. 

 
Ospravedlnení:   
 
Neprítomní:   
 
Tajomník:              Miloš Holán 
 
Hostia:                            Ing. Jozef Sobinovský, Jana Hrehorová, Jakub Kuruc  
 
 
Začiatok rokovania komisie: 16:00 hod. 
 
 
Program: 
 
1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu rokovania. 

 

2. Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka v zmysle  VZN č. 

16/2020. 

 

3. Návrh na zmenu uznesenia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka  č. .... zo 

dňa 9.2.2021 - výnimka zo Zóny bez pesticídov. 

 

4. Návrh úpravy rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2021. 

 

5. Odpočet plnenia investičného plánu. 

 

6. Rôzne 

 

7. Záver  
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K bodu 1. 
Úvod – schválenie programu 
Rokovanie komisie zahájila predsedníčka komisie, Ing. arch. Michala Kozáková, ktorá privítala 
prítomných a konštatovala uznášaniaschopnosť komisie. Predstavila program komisie a následne 
dala hlasovať o prijatí programu s vypustením bodu 2.  
 
Hlasovanie: 
prítomní:            9 -  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD.,  
                                   Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete,  
                                   Mgr. Maroš Buberník, Miroslav Dragun, Ing. Katarína Sklenková,  
za:                        9 -  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD.,  
                                   Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete,  
                                   Mgr. Maroš Buberník, Miroslav Dragun, Ing. Katarína Sklenková  
Proti:                   0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:         1 – JUDr. Milan Vetrák PhD. 
 
Členovia komisie upravený program rokovania schválili. 
 
 
 
K bodu 2. 

Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka v zmysle  VZN č. 
16/2020. 
 
Diskusia: 
Bod bol z programu vypustený.  
 
 
 
K bodu 3. 

Návrh na zmenu uznesenia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka  č. 
.... zo dňa 9.2.2021 - výnimka zo Zóny bez pesticídov. 
 
Diskusia: 
Materiál odprezentoval pán Jakub Kuruc.. 
Bez diskusie. Poslanci vzali hlasovaním na vedomie závery pracovnej skupiny. 
 
Hlasovanie k informácii: 
prítomní:            9 -  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD.,  
                                   Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete,  
                                   Mgr. Maroš Buberník, Miroslav Dragun, Ing. Katarína Sklenková,  
za:                        9 -  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD.,  
                                   Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete,  
                                   Mgr. Maroš Buberník, Miroslav Dragun, Ing. Katarína Sklenková  
Proti:                   0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:         1 – JUDr. Milan Vetrák PhD. 
 
Uznesenie bolo schválené. 
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Stanovisko komisie:  
Komisia investičných činností nemá pripomienky a odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti 
Bratislava-Petržalka schváliť  návrh na zmenu uznesenia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Petržalka  č. .... zo dňa 9.2.2021 - výnimka zo Zóny bez pesticídov. 
 
 
 
K bodu 4. 
Návrh úpravy rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2021. 

 
Diskusia: 
Materiál odprezentoval Ing. Jozef Sobinovský. 
Pána Sobinovského doplnil Miloš Holán s informáciou o zmene názvu predkladaného materiálu. 
Materiál bude do MZ predložený pod názvom: 
Návrh úpravy rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2021. 
Miloš Holán ďalej uviedol, že do materiálu budú doplnené informácie o načerpaní úveru pre potreby 
MČ v 1. polroku. Pani Ing. arch. Kozáková sa ešte informovala, či nie je možné na nákup budovy ZSE 
využiť  financie iba z úveru. Odpoveď pána Sobinovského bola negatívna. 
 

Hlasovanie k bodu č. 4: 
prítomní:            9 -  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD.,  
                                   Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete,  
                                   Mgr. Maroš Buberník, Miroslav Dragun, Ing. Katarína Sklenková,  
za:                        9 -  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD.,  
                                   Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete,  
                                   Mgr. Maroš Buberník, Miroslav Dragun, Ing. Katarína Sklenková  
Proti:                   0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:         1 – JUDr. Milan Vetrák PhD. 
 
Komisia investičných činností návrh úpravy rozpočtu schválila. 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 
schváliť úpravu rozpočtu podľa predloženého a následne na komisii doplneného materiálu. 
 
 
 

K bodu 5. 

Odpočet plnenia investičného plánu. 
 
Diskusia: 
Tajomník komisie investičných činností zhodnotil plnenie plánu investičných činností v roku 2021 za 
referát investičných činností.  
Následne poslanci pokladali tajomníkovi nasledovné otázky: 
Pán Dragun:  Ako je vyriešené križovanie cyklistov a chodcov na úseku Haanova po križovatku 
Dolnozemskej? Kadiaľ bude vedená cyklotrasa pri križovatke Dolnozemská? Pôjde cez prechod alebo  
cez svetelnú križovatku? Tajomník na túto otázku nevedel odpovedať. Preverí a pošle odpoveď e-
mailom. 
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  Pán Dragun ďalej vyjadril názor, aby sa na bytovom dome na Medveďovej ulici 
opravili tento rok stupačky. Respektíve či tajomník môže preveriť cenu obnovy stupačiek 
v aktualizovanom projekte. 
 
Pán Repka:  Nedala by sa vyriešiť kanalizácia na Dudovej ešte tento rok?  
Tento rok je možné bez navýšenia rozpočtu vykonať monitoring kanalizácie za účelom odhalenia 
poškodenia. Nejedná sa o haváriu, ale dlhodobý stav. 
   Nedisponuje ZŠ Dudova vlastným projektom tartanovej dráhy, ktorá by sa použila na 
získanie grantu? 
Tajomník túto vedomosť nemá, preverí to. Bol na stretnutí s riaditeľkou, ale tá mu túto informáciu 
nedala. 
 Pán Repka odporučil spomenutie začatia procesu získavania financií zo ŠFRB na bytovej 
a sociálnej komisii. 
 
Pán Vetrák:  Vyjadril nepochopenie, prečo sa na komisii rozprávame o neurčitých  6 VDI, ktoré má 
schvaľovať pracovná skupina, keď na MZ bol schválený materiál z 13 VDI s presne uvedenými 
ihriskami. Tajomník sa pokúsil vysvetliť, že schvaľovaný materiál počítal s prefinancovaním 
prostriedkov na tento účel v hodnote 450 000 €, ale v rozpočte bolo schválených len 150 000 €. 
Všetci členovia komisie dali za pravdu pánovi Vetrákovi, že bol schválený materiál z 13 ihriskami. 
Tajomník uviedol, že k tomu môže dať info najskôr v pondelok po zasadnutí pracovnej skupiny. 
  Taktiež sa pán poslanec pýtal, či MÚ registruje problém poškodenej a padajúcej 
podlahy na ZŠ Pankúchová a či ho mieni nejako riešiť.  MÚ problém registruje a rieši. Spracováva sa 
statický posudok, na základe ktorého budeme  vedieť, ako ďalej postupovať. 
 
Pán Behúl sa spýtal, či prebehla pasportizácia škôl a plavární a či bude z toho nejaký výstup. Výstup 
bude predložený na najbližšiu komisiu. 
 
 
 

K bodu 6. 

Rôzne. 
 
V tomto bode pani Hrehorová informovala členov komisie o spracovávaní materiálu, ktorý hovorí 
o vybudovaní MŠ v objekte na Fedinovej ulici. Poslanci so zámerom súhlasili. 
 
Hlasovanie k bodu č. 4: 
prítomní:            9 -  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD.,  
                                   Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete,  
                                   Mgr. Maroš Buberník, Miroslav Dragun, Ing. Katarína Sklenková,  
za:                        9 -  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD.,  
                                   Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete,  
                                   Mgr. Maroš Buberník, Miroslav Dragun, Ing. Katarína Sklenková  
Proti:                   0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:         1 – JUDr. Milan Vetrák PhD. 
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Záver 
 
V závere rokovania predsedníčka Komisie investičných činností poďakovala všetkým členom komisie 
a hosťom za účasť. 
 
Ukončenie rokovania komisie:  17:30 hod. 
 
Bratislava, 18.3.2021 
 
 
 
                                                                                               Ing. arch. Michala Kozáková 
                                                                                                     predsedníčka komisie     
 
 
Zapísal:  Miloš Holán 
           tajomník komisie                                   


